
  

  
  
  
Woudsend, 10 juli 2024  
   
  
  
Geachte Heer de Boer,  
  
We richten ons rechtstreeks naar u omdat het ons lijkt dat de constructieve manier van 
samenwerken tussen EDW/regiegroep Sinnefjild Woudsend e.o. en de gemeente SWF stagneert.  
De recente (ambtelijke) mail- en briefwisselingen geven hiervan duidelijk blijk.  
  
In het kader van de Woudsender Ontwikkelings Methode (WOM) hebben wij de ervaring dat het van 
essentieel belang is dat het uitgangspunt van de WOM-samenwerking gerespecteerd wordt.  
Dit is kort samen te vatten als: Evenwaardig partnerschap.  
  
Bij een groot, complex en langdurig project als duurzame energievoorziening geldt dat des te meer. 
We achten het van groot belang dat er een gemeenschappelijke visie op de toekomst wordt 
gecreëerd. Dit vereist van ons beiden een houding van geven en nemen, openheid en vertrouwen en 
bovenal van regelmatige overleggen over wat wèl kan en hoe we die gezamenlijke toekomstvisie 
kunnen concretiseren.  
Dat is wezenlijk anders dan dat we vanuit Woudsend input aanreiken en dat gem SWF dit toetst en 
al-of niet afkeurt, simpelweg en zonder de zoektocht naar alternatieven.  
  
Uit recente ervaringen blijkt dat als we het op die manier aanpakken dat we in een redelijke termijn 
concrete stappen vooruit kunnen zetten.  
Voorbeelden hiervan zijn het woonproject Skar 2 en aanpak van de wateroverlast.   
  
Onze oproep is dan ook om mèt ons aan tafel op korte termijn de toekomst te bespreken in het 
kader van de WOM zodat we tijdig kunnen voorsorteren op een duurzame energievoorziening in 
brede zin voor Woudsend e.o.   
  
Hartelijke groet, 
  
Vereniging voor Dorpsbelangen Woudsend e.o.  
Ondernemersvereniging Woudsend e.o.   
  
 
 


